



COMMUNICATIONS AND MULTIMEDIA  
CONSUMER FORUM OF MALAYSIA

## **BORANG PERMOHONAN KEAHLIAN**

Borang hendaklah di cetak, diisi dengan lengkap dan dikembalikan bersama bayaran penuh kepada: -

### **Biro Keahlian, Jabatan Pengurusan “Stakeholder”**

Forum Pengguna Komunikasi dan Multimedia Malaysia  
Bangunan lama MCMC,  
Jalan Impact,  
63000 Cyberjaya

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Mohammad Yusrizal bin Dato' Yusoff (Ketua Biro Keahlian) atau Kartini Hasbi (Sekretariat) di talian: +603 8320 9033 atau faks: +603 8320 9083 atau e-mel: [membership@cfm.my](mailto:membership@cfm.my)

## **BAHAGIAN A**

Kategori permohonan

1. **'Ordinary Membership'** adalah terbuka kepada industri perniagaan yang ditubuhkan, diperbadankan dan didaftarkan di bawah undang-undang Malaysia dan berkelayakan sebagai :

**Supply Side** atau Komunikasi dan Pembekal Perkhidmatan Multimedia

( dirujuk kepada Pembekal )

Pembekal Perkhidmatan Rangkaian atau

Kemudahan Rangkaian atau

Penyedia Perkhidmatan Aplikasi atau

Pemberi Perkhidmatan Aplikasi Kandungan

**Demand Side** ( dirujuk sebagai Permintaan )

Pertubuhan Bukan Kerajaan atau

Institusi Pengajian Tinggi

2. **'Associate Membership'** adalah terbuka kepada mana-mana individu, firma perniagaan, persatuan, organisasi atau badan-badan yang tidak termasuk didalam mana-mana kategori yang dinyatakan di atas.

Sila tandakan (X) dimana yang berkenaan:

Saya / Kami dengan ini memohon:

Ordinary Membership

Associate Membership

## BAHAGIAN B Profil Organisasi

Nama Organisasi	<input type="text"/>
<b>ATAU</b>	<input type="text"/>
Nama Individu	<input type="text"/>
Alamat Surat - Menyurat	<input type="text"/>
	<input type="text"/>
	<input type="text"/>
No Telefon	<input type="text"/>
Faks	<input type="text"/>
Emel Semasa	<input type="text"/>
Pautan Laman Sesawang	<input type="text"/>

## BAHAGIAN C Butiran Perwakilan Yang Dilantik

Nama Perwakilan Tetap	<input type="text"/>
Jawatan	<input type="text"/>
No. Telefon	<input type="text"/>
Emel Semasa	<input type="text"/>
Nama Perwakil Gantian	<input type="text"/>
Jawatan	<input type="text"/>
No. Telefon	<input type="text"/>
Emel Semasa	<input type="text"/>

## BAHAGIAN D Dokumen yang diperlukan

Borang permohonan hendaklah disertakan dengan dokumentasi seperti dibawah  
( yang berkenaan sahaja ) :

1. Syarikat / Profil Organisasi
2. Kad perniagaan wakil tetap & wakil gentian yang dilantik;
3. Bagi Pemilikan Tunggal / Perkongsian; mesti lampirkan Sijil Pendaftaran Perniagaan **ATAU**
4. Syarikat-syarikat Perbadanan; mesti lampirkan Sijil Pendaftaran Syarikat, Borang 24 dan Borang 49;
5. Salinan kad pengenalan ( depan & belakang ) bagi warganegara Malaysia; dan
6. Salinan pasport bagi bukan warganegara Malaysia

## BAHAGIAN E Yuran Keahlian

AHLI PEMBEKAL BIASA	AHLI PERMINTAAN BIASA	AHLI BERSEKUTU (ORGANISASI)	AHLI BERSEKUTU (INDIVIDU)
Yuran Kemasukan RM1,000	Yuran Kemasukan RM10	Yuran Kemasukan RM100	Yuran Kemasukan RM10
Yuran Tahunan RM 3,000	Yuran Tahunan RM 30	Yuran Tahunan RM 200	Yuran Tahunan RM 20
Yuran kemasukan dan yuran keahlian tahunan tersebut di atas dikenakan ke atas semua Ahli Biasa kecuali Ahli Biasa yang diklasifikasikan oleh Majlis sebagai termasuk dalam definisi Organisasi Bukan Kerajaan, Kumpulan Kepentingan Awam atau Institusi Pengajian Tinggi	Ahli Biasa yang diklasifikasikan oleh Majlis sebagai termasuk dalam definisi Organisasi Bukan Kerajaan, Kumpulan Kepentingan Awam atau Institusi Pengajian Tinggi	Yuran kemasukan dan yuran keahlian tahunan tersebut di atas dikenakan ke atas semua Ahli Bersekutu yang bukan individu.	Yuran kemasukan dan yuran keahlian tahunan tersebut di atas dikenakan ke atas semua individu yang menjadi Ahli Bersekutu.

## BAHAGIAN F Deklarasi

Kami bersetuju dengan nama-nama perwakilan seperti yang dinyatakan di dalam **BAHAGIAN E** sebagai wakil organisasi kami untuk forum ini.

Bersama borang ini, disertakan cek berpaling

yang berjumlah RM

di bayarkan kepada “**Forum**

**Pengguna Komunikasi dan Multimedia Malaysia**”.

Saya / Kami mengaku bahawa maklumat yang terkandung di dalam borang ini adalah benar dan setuju ke atas peraturan-peraturan yang tertakluk di dalam forum ini.

### Syarikat/Organisasi

Nama

Tandatangan

Tarikh

Cop Syarikat

### Individu

Tandatangan

Tarikh

## **Definisi Kategori:**

### **Kemudahan Rangkaian**

Adalah pemilik kemudahan seperti stesen satelit bumi, jalur lebar kabel gentian optik, talian telekomunikasi dan pertukaran, komunikasi radio peralatan penghantaran, komunikasi stesen pangkalan mudah alih, dan menara pemancar penyiaran dan peralatan. Mereka adalah pembangunan asas model penumpuan di mana rangkaian, aplikasi dan perkhidmatan kandungan disediakan.

### **Pembekal Perkhidmatan Rangkaian**

Pihak yang menyediakan sambungan asas dan jalur lebar untuk menyokong pelbagai aplikasi. Perkhidmatan rangkaian membolehkan kesambungan atau pengangkutan di antara rangkaian yang berbeza. Pembekal perkhidmatan rangkaian biasanya juga pemilik kemudahan rangkaian itu. Walau bagaimanapun, perkhidmatan sambungan yang diperuntukkan oleh orang yang menggunakan kemudahan rangkaian yang dimiliki oleh orang lain.

### **Aplikasi Pembekal Perkhidmatan**

Yang menyediakan fungsi-fungsi tertentu seperti perkhidmatan suara, perkhidmatan data, perkhidmatan berasaskan kandungan, perdagangan elektronik dan perkhidmatan penghantaran lain. Pembekal aplikasi pada dasarnya adalah fungsi dan perkhidmatan yang berkalkan kepada pengguna.

### **Pemberi Perkhidmatan Aplikasi Kandungan**

Pembekal perkhidmatan aplikasi termasuk perkhidmatan penyiaran tradisional dan perkhidmatan lain seperti penerbitan dan perkhidmatan maklumat atas talian.

### **Kumpulan Awam**

Mana-mana pertubuhan yang matlamat penting adalah untuk memajukan kepentingan masyarakat yang termasuk tetapi tidak terhad kepada kepentingan pengguna, isu-isu wanita, isu-isu kanak-kanak, isu-isu belia dan isu-isu keagamaan atau mana-mana institusi pengajian tinggi yang didaftarkan sebagai masyarakat di bawah Akta Pertubuhan 1966 atau sebagai syarikat berhad dengan jaminan di bawah Akta Syarikat 1965 atau sebagai sebuah badan berkanun.